
 Referat af bestyrelsesmøde d. 28/11 - 2016  
Deltagere: Lene, Malene, Laila, Hanne, Randi, Ditte og Tina (gæst Lone Kahl). 
Afbud: Iben og Emma. 
  
Ny skov mellem Hinnerup og Grundfør 
Lone orienterede om deltagelse i borgermøde om beplantning af nyt skovstykke mellem Hinnerup og Grundfør, torsdag d. 
24. november i Grundfør Forsamlingshus. Lone er nu indmeldt i skovrådet, som sammen vil arbejde på at alle tilgodeses i 
forbindelse med beplantning og anlægning af stier. Hinnerup Rideklub arbejder selvfølgelig på mulige ridestier i Himmerrig 
skoven. Vi ser frem til at høre mere. 

 

Ansatte:  
Ros til Anika i stalden, det går rigtig godt men hun har travlt. Vi har derfor ansat John 5 timer ugentlig (mandag og torsdag 
fra 11.00 – 13.30). Desuden er Farzad startet som medhjælper, Farzad er flygtning, og arbejder også mandag og torsdag 
fra 8.00 – 14.00. Velkommen til begge 


Rideskolen:  
Vi drøfter muligheden for udvidelse af undervisningsteamet til vores elevhold fredag og lørdag. 

 

Stævner: 

Søndag d. 27. november blev der holdt jule/elevstævne på HIRI.  I forbindelse med elevstævnet fik HIRI besøg af Favrskov 
Kommunes borgmester Nils Borring, som så præmieoverrækkelsen og blev introduceret til Hinnerup Rideklubs fremtids-
planer om meget mere ridning for børn og unge i kommunen. Vi fortalte om vores ønsker om en ridehal mere, flere ride 
aktiviteter og andre aktiviteter i lokalsamfundet - og selvfølgelig muligheden for at kunne tilbyde meget mere rideskole for 
de mange der står på venteliste til en plads på rideskoleholdene - tak for besøget Nils Borring.  

 

 
Referent, Hanne og Tina 


